

Financial Offer: Supply and Transport 16,736 MT of Wheat Flour to Notheast Syria
العرض المالي: تجهيز و نقل 16,736 طن متري من الطحين غير المدعم إلى شمال شرق سوريا

Local Wheat Flour							
Service	Flour Specification	Reference methods	Mandatory Requirement fo Test	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
		(or equivalent- Latest version)					
Provision of Non-Fortified LOCAL Wheat Flour and Transportation of flour to the bakeries designated by Blumont including loading and offloading	Mycotoxin	ELISA(Neogen Kit)/ Zero	YES	MT	16,736		
	Total Aflatoxins	HPLC/ Zero	YES				
	Moisture content: 14 % maximum (50kg at 14% MC)	ISO 711	YES				
	Ash: 0.65 maximum of dry matter	ISO 2171					
	Protein:11.0 % minimum of dry matter	ISO 20483					
	Zeleny index:30 ml minimum	ICC 116/1					
	Delayed sedimentation: Zeleny value + 5 ml minimum						
	Hagberg Falling Number (HFN):230 minimum (incl. 60 sec preparation)	ICC 107/1					
	Wet gluten: 28 % minimum	AACC 38-12					
	Gluten index: 85 % minimum	AACC 38-12					
	Chopin Alveograph						
	W: 215 minimum	ICC 121					
	P: 80 minimum						
	L: 80 minimum						
Fatty acid: maximum 120 mg KOH per 100-gram dry matter	ISO 7305						
Total (USD)							

Note:

- The quantity mentioned is not fixed, Blumont can order less or more of the mentioned quantity and will pay the vendor for the actual amount ordered.
- The company shall have the appropriate warehouses to store the flour and the yeast and food commodity, in all conditions, (in summer or winter)
- The company must always have to provide the required quantity of flour according to the above specification.
- The company must supply the flour in 50 KG/bags, and the bags must be according to Blumont design (attached), and the expiry date shall be valid for at least 6 months and shall correspond to validity from origin.
- Serial Number/ each bag must be written on the flour bags clearly.
- The company must be responsible for all the expenses of the loading and offloading at the targeted locations.
- A laboratory test result for the flour must be submitted with each shipment
- the company must have 500 MT of flour ready in the WH with Blumont specification ASAP after signing the awarding.

ملاحظات:

- الكميات المذكورة ليست ثابتة ، بلومنت قد تطلب كميات أكثر أو أقل من كميات المذكرة وسيدفع للبائع مبلغ الكميات المطلوبه فعليا
- يجب ان يكون لدى الشركة المستودعات مناسبة لتخزين الطحين والخميرة والسلع الغذائية في جميع الظروف الجوية (صيفاً أو شتاءً).
- يجب على الشركة دائما توفير الكمية المطلوبة من الدقيق وفقاً للمواصفات المذكورة أعلاه.
- يجب على الشركة توفير الطحين باكياس بحجم 50 كجم / كيس ، ويجب أن تكون الأكياس وفقاً لتصميم بلومنت (مرفق) ، ويجب أن يكون تاريخ انتهاء الصلاحية سارياً لمدة 6 أشهر على الأقل وأن يتوافق مع الصلاحية من المنشأ.
- الرقم التسلسلي / يجب كتابته على كل كيس من أكياس الطحين وبشكل واضح.
- يجب أن تكون الشركة مسؤولة عن جميع نفقات التحميل والتفريغ في المواقع المستهدفة.
- يجب تقديم نتيجة فحص المختبري للطحين مع كل شحنة
- يجب أن يكون لدى الشركة 500 طن متري من الطحين جاهزة في مستودعات وحسب مواصفات بلومنت في أسرع وقت ممكن بعد التوقيع على العقد.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____